
Interpellatie van Katia Van den Broucke, Ecolo-Groen fractie, aan het College van burgemeester en 

schepenen, betreffende het omkappen van bomen tussen de Molenveldsteeg en de Lindegaarde. 

 

Eind vorig jaar werden de bomen die zich bevonden op het strookje grond tussen de Molenveldsteeg 

en de Lindegaarde omgekapt. Heel wat bewoners van deze buurt reageerden daar vrij emotioneel 

op. We waren op de hoogte dat er enkele bomen omgekapt moesten worden maar we waren 

bijzonder verwonderd te merken dat er niet één boom bleef staan.  

Graag verneem ik van u voor hoeveel bomen er een vergunning werd afgeleverd om ze om te 

kappen en hoeveel bomen er effectief omgekapt zijn. 

Ik dank u bij voorbaat voor uw antwoord. 

Katia Van den Broucke 
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